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Protokoll styrelsemöte Västerbottens skidförbund 18 oktober 
 
Styrelsemötet genomfördes per telefon 18 oktober 2010 kl. 18.00–20.10 
Medverkande: Lars Nordlander, Erik Persson, HP Carlson, Leif Hedman, Kent Ericsson, 
Roland Edlund, Louise Tetting 
 
§1 Mötets öppnande 
Ordförande Lars Nordlander öppnade mötet och hälsade välkommen till den nya styrelsens 
första officiella styrelsemöte 
 
§2 Fastställande av föredragningslista 
Föredragningslistan fastställdes utan ändringar. 
 
§3 Övriga frågor 
Fyra övriga frågor anmäldes att tas upp under § 10: 

‐ Tävlingskalendariet 
‐ Utbildningssamordnare 
‐ SSF:s årsmöte 
‐ Önskan om att flytta styrelsemötet 8 dec 

 
§4 Genomgång av årsmötesprotokollet 
Protokollet är färdigt men ska skickas för underskrifter innan det blir officiellt och kan 
läggas ut på hemsidan. 
 
§5 Utseende av särskilda uppdrag i styrelsen  
Val av sekreterare: Louise Tetting 
Val av kassör: Leif Hedman 
Val av vice ordförande: Erik Persson (tills vidare, frågan tas upp igen vid ett senare tillfälle) 
 
Ordförande i längdkommittén: Leif Persson 
Ordförande i alpina kommittén: Rickard Larsson 
Ordförande i skid‐OL kommittén: Erik Persson 
 
Styrelsens protokoll skickas ut till respektive kommittéordförande och på samma sätt 
skickar kommittéerna sina protokoll till styrelsen (via e‐post till ordförande och 
sekreterare).  
 
§6 Återföring av VSFs möte med SSF den 11 oktober 2010   
 Lars Nordlander, Erik Persson, H‐P Carlson, Kent Ericsson, Roland Edlund samt Louise 
Tetting träffade Per Lehmann, förbundsdirektör, Niklas Carlsson, chef Alpint samt Hans‐
Eric Schultz, chef Längd.  
 
En sammanfattning av mötet och diskussioner kring detta vid styrelsemötet följer nedan: 
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Det pågår vissa nedskärningar i SSF, framför allt gällande de sk. ”Skid‐och 
Snowboardgrenarna”, vilka omfattar grenarna utanför längd, alpint och skid‐OL.  
 
Den alpina delen av SSF genomför en flytt från Falun till Åre.  
Niklas Carlsson som är ny chef för alpint har tagit bort olika nivåer i organisationen och 
styrelsens uppfattning är att det låter som att det är bra planer.  
 
Styrelsen förde vid mötet med SSF frågan om kulturhuvudstadsåret 2014 på tal och 
funderade kring möjligheten att uppmärksamma detta med exempelvis en 
världscuptävling. Då 2014 är året före VM i Falun 2015 kan detta bli svårt, men eventuellt 
kan möjlighet finnas till annan större tävling. H‐P meddelade att Tärnaby har en önskan om 
en stor alpin tävling för damer 2014, men menar också att det kanske inte är realistiskt.  
Kulturhuvudstadsåret är inte enbart för Umeå utan för hela länet, varför en bra 
längdtävling i exempelvis Lycksele också skulle kunna vara aktuellt. Erik undersöker frågan 
vidare genom att prata med Åke Sandström. 
 
Vid mötet på SSF fanns en genomgående tanke på långsiktighet i presentationerna från 
SSF vilket styrelsen uppfattade som väldigt positivt.  
 
Styrelsen förde fram frågan om förbundsstyrelsernas roll och önskade lite input kring 
detta och föreslog bland annat att tillfälle för erfarenhetsutbyte med övriga 
distriktsförbunds styrelser, men inget riktigt gensvar kom avseende detta. 
 
Det har bildats ett rådgivande organ, Alpina rådet, som ska komma med input till den 
alpina verksamheten på nationell nivå och i detta finns Västerbottens Tom Pietilä (fd 
styrelseledamot) med.  
 
SSF förde fram vikten av att alla klubbar ansluter till IdrottOnline.  
 
§7 Budgetförslag för verksamhetsåret 2010 – 2011 
(kassören föredrar ärendet) 
 
Kassören, Leif, har skickat ut förra årets siffror till styrelsen samt till alla 
kommittéordföranden, det är dock inte ett budgetförslag inför nästa år utan ett underlag 
att titta på. Vidare diskussioner om budgetförslag inför 2010‐2011 tas upp vid träffen i 
Vindeln 26 oktober.  
 
Fördelningen av anslag från svenska skidförbundet brukar se ut enligt följande: 
Styrelsen: 17 % (här ingår bl a kostnader i samband med  årsmöte samt plakettkostnader) 
Alpint: 19 % 
Längd: 56 % 
Skid‐OL: 8 % 
 
Historiskt sett har enbart styrelsen haft svårt att få ihop anslagen med kostnaderna. 
Kommittéerna däremot har stora reserver och en fråga att fundera över är hur man ska 
göra framöver – ska reserverna fortsätta att växa? 
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En fråga som väcktes vid styrelsemötet är hur tanken är med fördelningen mellan alpint 
och längd, 56 resp. 19 procent, var ligger skillnaderna i verksamheten? En del i 
skillnaderna är tävlingsverksamheten enligt budgetunderlagen, där längd har 20‐30 
ungdomstävlingar och alpint ungefär hälften. En diskussion kring detta kommer att tas upp 
i Vindeln. 
 
Styrelsen enades om att det är viktigt att pengarna fördelas utifrån aktivitet, men något att 
fundera på är vad som menas med en ”aktivitet”. Vad värderas/prioriteras? Detta är viktigt 
att resonera fram tillsammans med kommittéernas ordföranden så att styrelsen utifrån 
detta kan fördela medlen på ett rättvist sätt.  
 
En annan viktig fråga är att fundera på vad vi gör med de sparade medlen som finns, hur 
kan man söka pengar ur den potten, etc. Mer specifika riktlinjer behövs. 
 
Det finns möjlighet till bra bidrag till läger och utbildningar anordnade av klubbarna och 
det är viktigt att information sprids om detta.  
 
Avslutningsvis konstaterades att det är viktigt att respektive kommitté har förslag på hur 
verksamheten ska se ut under verksamhetsåret inför budgetdiskussionerna i Vindeln.  
 
§8 Planeringshorisont verksamhetsåret 2010–2011  
Styrelsen diskuterade denna punkt utifrån verksamhetsplanen för 2010/11 som 
fastställdes vid årsmötet. Följande text i fet och kursiverad stil beslutades av årsmötet: 
 
ATT ge styrelsen i uppdrag att tillsammans med kommittéerna verka för att 
Västerbotten ska bli Sveriges ledande skiddistrikt 2012. 
Styrelsen diskuterade vad som egentligen menas med ”ledande skiddistrikt”, avses 
nationell elit eller flest personer som åker skidor? Västerbotten har inte ett 
rekryteringsproblem men däremot finns ett stort behov av fler ledare. Styrelsen beslutade 
att ta upp frågan om vad som menas med ”ledande skiddistrikt” vid träffen i Vindeln. 
Utifrån vad som bestäms karakterisera ett ledande skiddistrikt kan sedan incitament ges i 
form av tilldelning av medel.  
 
 ATT ge styrelsen i uppdrag att tillsammans med kommittéerna utveckla en 
samsyn för skidsporten i Västerbotten för att föra verksamheten framåt. 
 Det är viktigt att styrelsen jobbar för att nå ut och ha en bra kontakt med kommittéerna 
och klubbarna då det är i klubbarna som idrottsaktiviteterna pågår.  
 
ATT ge styrelsen i uppdrag att tillsammans med kommittéerna utveckla en samsyn för 
skidsporten i Västerbotten för att föra verksamheten framåt. 
samt 
ATT ge styrelsen i uppdrag att samordna en träff med kommittéerna före oktober 
månads utgång. 
Utifrån dessa två punkter anordnas en träff med de olika kommittéordförandena i Vindeln 
26 oktober kl. 18. 
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ATT ge styrelsen i uppdrag att under hösten kontakta kommittéerna för att följa upp 
diskussionerna om ett gemensamt sommarläger sommaren 2011. 
Bakgrunden till detta är en idé om ett över kommittéerna gränsöverskridande läger som 
först togs upp för ett par år sedan. SISU var beredda att betala hela kostnaden för resor och 
övrigt, MEN en klubb måste i så fall ”äga” projektet för att kunna söka SISU:s pengar. 
Frågan har under de senaste åren tagits upp i omgångar men ingen har tagit tag i projektet. 
Vid kommittéträffen i våras (våren 2010) fanns intresse från kommittéerna. Frågan bör 
därför tas upp igen vid träffen i Vindeln, men det är viktigt att en klubb sedan tar tag i det.  
HP berättade om erfarenheter från ett ungdomsläger som genomförts av Fjällvinden på 
sommarlovet och som varit väldigt populärt. Louise hade en idé om att det kanske går att 
undersöka intresse bland blivande idrottspedagoger att driva det som ett projekt.  
 
Styrelsen avser att utveckla hemsidan för att bättre motsvara förbundet och 
kommittéernas behov samt att göra hemsidan mer användarvänligt. 
Det har varit lite svårt för styrelsen att få ut uppdaterad information på hemsidan. 
Styrelsen beslutade att det är bättre att hemsideansvaret ligger på någon i styrelsen och 
Louise kan tänka sig att ta hand om detta. Lars kontaktar nuvarande hemsideansvarige för 
att meddela detta. 
 
Styrelsen avser att utreda möjligheterna att sammanställa ett kalendarium för att 
förenkla klubbarnas, kommittéernas och styrelsens årsplanering. 
Kalendariet bör innehålla viktiga datum under året, vilken form detta görs i kan diskuteras. 
Fråga tas upp igen då arbetet med förändringar på hemsidan har börjat. 
 
Planeringen av tävlingar ska göras online, detta bör kanske tydliggöras på hemsidan samt 
hur detta ska göras. 
 
Styrelsen ska i samråd med kommittéerna verka för en samordning av gemensamma 
externa aktiviteter såsom; konferenser, möten och föredrag. 
Denna fråga tas upp vid träffen i Vindeln för diskussion om hur detta kan göras på bästa 
sätt.  
 
§9 Upplägg och innehåll i styrelsens kommittéträff den 26 oktober 2010 i hotell 
Forsen, Vindeln. 
Följande frågor kommer att diskuteras vid kommittéträffen:  
 

‐ Längdtävling 2014 under kulturhuvudstadsåret 
‐ IdrottOnline – viktigt att klubbarna ansluter 
‐ Kriterier för fördelning av medel 
‐ Vad innebär det att vi ska vara ledande skiddistrikt 2012 och vilken roll har VSF:s 

styrelse i detta? 
‐ Sommarläger – finns intresse? 
‐ Tävlingskalendariet, kommunikation, rutiner etc 
‐ Punkter till SSF:s förbundsmöte i Östersund 30 okt? 
 
Ordförande skickar ut dessa punkter till kommittéerna via email. 
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§10 Övriga frågor 
‐ Tävlingskalendariet 

Frågan har redan tagits upp under tidigare punkt. 
‐ Utbildningssamordnare 

Det har kommit en fråga från SSF ang utbildningssamordnare/regionssamordnare. 
Louise berättar mer om rollen vid mötet i Vindeln.  

‐ SSF:s årsmöte 
Erik Persson kommer att delta för VSF vid SSF:s årsmöte i Östersund den 30 
oktober. Om någon ytterligare styrelsemedlem önskar delta, kontakta Lars eller 
Louise för utfärdande av fullmakt. 

‐ Önskan om att flytta styrelsemötet 8 dec 
Louise meddelade förhinder vid det planerade styrelsemötet den 8 december. Mötet 
flyttas till 9 december, samma tid (kl. 17.00).  

 
 
§11 Mötet avslutas 
Ordförande avslutade mötet och tackade för ett bra möte. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐       ‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐ 
Ordförande            Sekreterare 

           
 


